
Generalforsamling Hjørring Automobilsports Klub 22. januar 2025 

Årets generalforsamling blev afholdt ved Brdr. Hosbond Hjørring. Der var mødt 23 medlemmer. 
 
Generalforsamlingen blev afholdt efter den udsendte dagsorden. 

Pkt. 1 – Valg af dirigent 

Jørgen Holst blev valgt til dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt. 

Pkt. 2 – Formandens beretning 

Brian Andersen fremlagde formandens beretning, hvor han sagde tak til alle de fremmødte, og han 
takkede også alle vores frivillige hjælpere, som har mødt op til vores arrangementer i 2024. 
 
Formandens beretning: 
Det har været et rigtig aktivt år for vores kørere. Der har været deltagelse i rigtig mange løb rundt i 
landet. Det er indenfor flere grene herunder Baneløb, Klubrally, Rally, RallySprint og Hill Climb.  
Dejligt at se, at også vores helt nye kørere har mod på at deltage i åbne løb i andre klubber. 
 
Kenneth Thomsen har været på OF364 som Tekniks kontrollant, så nu har vi to Tekniske kontrollanter 
i klubben. 
 
Udover racerløb har vi også afholdt en sommerfest og et julearrangement med Nisseløb og 
efterfølgende julefrokost. 
 
Her i januar vil vi deltage i en Temaaften i Fangel omkring Fondssøgning og frivillighed  
 
I 2025 forventer følgende aktiviteter: 

• Faste klubaftener 1. onsdag kl. 19.30 hos Hosbond.  

• Mindst 4 lokale klubløb 

• Hosbond klubrally JFM 4. oktober 2025 

• Samt andre ideer fra medlemmerne 

Formanden meddelte, at han forventer at stoppe som formand for klubben, når han er på valg næste 
år. Han skal bl.a. bruge en del tid som tidsberegner ved Rallyresult. 

Herefter takkede formanden for ordet. 

Beretningen blev enstemmigt godkendt. 

 

Pkt. 3 - Fremlæggelse af det reviderede regnskab samt fastsættelse af kontingent. 

Randi Rasmussen fremlagde årets regnskab, som viste et underskud på 18.706 kr. Resultat var som 
forventet, da der er investeret i nye radioer m.v. Der er også holdt flere gratis arrangementer for 
klubbens medlemmer. 

Klubbens egenkapital ultimo 2024 er 85.366 kr. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

Der blev vedtaget uændret kontingent for 2025. 



Pkt. 4 – Behandling af indkomne forslag. 

Ingen. 

Pkt. 5 – Valg af formand 

Kun i lige år. 

Pkt. 6 – Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

På valg var Randi Rasmussen og Morten Larsen. Begge blev enstemmigt genvalgt. 

Louis Sørensen blev enstemmigt genvalgt til 1. suppleant, og Kasper Anderson blev enstemmigt 
genvalgt til 2. suppleant. 

Pkt. 7 – Valg af udvalg 

P.t. ingen udvalg. 

Pkt.8 – Valg af revisor og revisorsuppleant 

Ivan Hansen blev enstemmigt genvalgt til revisor, og Per Jensen blev enstemmigt genvalgt som 
revisorsuppleant. 

Pkt. 9 - Eventuelt 

Bestyrelsen indstillede Heidi til Årets HAKér 2024. Begrundelsen var hendes store indsats i 
forbindelse med forplejning m.v. til vores arrangementer. 

Heidi blev enstemmigt valgt til Årets HAKér 2024. 

Der blev uddelt præmier for klubmesterskabet 2024. Nr. 1 blev Louis Sørensen, Nr. 2 blev Kristoffer 
Kristensen og nr. 3 blev Mogens Kirkegaard. 

Efter generalforsamlingen var klubben vært ved kaffe og brød. 

 

 

 

 Referatet skrevet af Randi Rasmussen 

 


